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Írásbeli kérdés

„Miért szüntetik meg az Eger-Budapest közvetlen Interciy járatot?" címmel a Házszabály
91 . § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyájtani dr . Kóka János gazdasági és
közlekedési minisztérhez .
Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A közelmúltban napvilágot látott a hír, hogy megszűnik az Eger- Budapest közvetlen Intercity
járat. A döntést a MÁV ZRt. Képviselői jelentették be egy sajtótájékoztatón .

Mivel a közvetlen Intercity járat a fővárosban tanuló egri és Eger környéki fiatalok és az ott
dolgozók utazási kényelmét és gyorsaságát szolgálja, ezért számunkra elfogadhatatlan ez a
kormányzati döntés .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdéseim a következők :
1 . Milyen szakmai érvek szólnak a járat megszűntetése mellett?
2. Készült-e valamilyen felmérés, elemzés, közvélemény-kutatás a döntés előtt? (Amennyiben
igen, akkor annak pontos adatalt szeretném megismerni .)
3 . Ön szerint a gyorsvonat nem visszalépés az Intercityhez képest?
4. Hajlandó-e a döntését megváltoztatni, hogy megmaradjon az Eger- Budapest Intercity
j árat?

Várom Miniszter úr válaszát!

dr. Nyitrai Zsolt
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